
THE PESTICIDES AND FERTILIZERS CONTROL
ACT
(C.C.S.M. c. P40)

**Pesticides and Fertilizers Licence Regulation,
amendment**

Regulation 159/2010
Registered November 26, 2010

Manitoba Regulation 216/87 R amended

1 The *Pesticides and Fertilizers Licence Regulation, Manitoba Regulation 216/87 R*, is amended by this regulation.

2 Subsection 2(1) is replaced with the following:

Licence fee, expiration date and other requirements

2(1) The fee for a pesticide dealer licence, a commercial applicator licence or the renewal of such a licence

(a) is \$50 if the licence or renewal is in respect of a licence period that ends on or before December 31, 2010; and

(b) is \$100 if the licence or renewal is in respect of a licence period that begins on or after January 1, 2011.

3 Section 5 is amended by adding the section heading "Qualifications for a licence".

4 Section 8 is amended by adding the section heading "Exceptions".

LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES ET
LES ENGRAIS CHIMIQUES
(c. P40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
licences visant les produits antiparasitaires et
les produits chimiques**

Règlement 159/2010
Date d'enregistrement : le 26 novembre 2010

Modification du R.M. 216/87 R

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les licences visant les produits antiparasitaires et les produits chimiques, R.M. 216/87 R*.

2 Le paragraphe 2(1) est remplacé par ce qui suit :

Droits de licence, date d'expiration et autres exigences

2(1) Les droits à acquitter pour l'obtention ou le renouvellement d'une licence de vendeur de produits antiparasitaires ou d'applicateur commercial :

a) sont de 50 \$ si la période de licence en question se termine au plus tard le 31 décembre 2010;

b) sont de 100 \$ si la période de licence en question débute au plus tôt le 1^{er} janvier 2011.

3 L'article 5 est modifié par adjonction du titre « Obtention d'une licence — Exigences ».

4 L'article 8 est modifié par adjonction du titre « Exceptions ».

5 **Section 9 is amended by adding the section heading "Suspending or refusing a licence".**

6 **Section 10 is amended by adding the section heading "Insurance requirements".**

5 **L'article 9 est modifié par adjonction du titre « Suspension ou refus ».**

6 **L'article 10 est modifié par adjonction du titre « Assurance — exigences ».**

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba